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  מאמרכת
   

 ה.ישניות על מלחמת לבנון השני 60
, זאת  מבצע שכר הולם""בשם  תחילה . המלחמה הוכתרה2006מלחמת לבנון השניה פרצה בקיץ 

י  ונצע שי"מב. לאחר מכן שונה השם לאלדד רגב ואהוד גולדווסרעקב חטיפתם של שני חיילי צה"ל, 
 –לבנון נתנו לה שם משלהם ב. ה"י"מלחמת לבנון השנינקבע שמה ל  . לאחר שהסתיימהכיוון"

.  14.8-והסתיימה ב 12.6-בהחלה  –ימים  34תמוז". המלחמה נמשכה -הימים" או "חרב 34מלחמת "
, שאוסרת הכנסת נשק  1701כחלק מתוצאות המלחמה קיבלה מועצת הביטחון של האו"ם את החלטת 

רג  ציבור הישראלי ככישלון, ונמתחה ביקורת קשה על הדלדרום לבנון. המלחמה נתפסה בקרב ה
,  , שהושפעה מהמחאה הציבורית'ועדת וינוגראד' המדיני ועל הפיקוד הצבאי הבכיר. כתוצאה הוקמה 

באותה תקופה נשיא איראן   התפטרו מתפקידם.  אודי אדםואלוף פיקוד הצפון  דני חלוץוהרמטכ"ל 
, כמה זה דומה  2006-שיגר לו מכתב "ידידותי" מאוד. כן, זה היה ב איציק כץ ז"להיה אחמדיניג'אד, ו

 ושונה למלחמת "חרבות ברזל"?
את מה   שוש כץ, ארכיון, בעזרתה האדיבה שלהוציאה מנבכי ה דפיור. העלון הזה חוזר קצת לאח 

. לא נעים אולי להיזכר, אבל אי אפשר להתעלם  ן השנייהבמלחמת לבנו שעברנו בתקופת הקטיושות
עם   ,חולי הנפש וזוגתו מהפרופורציות של אז והיום. ויש מה לעשות, וחובה עמוקה להיפטר מהאיש

את הענף עליו   נסר, שנותנים לו את המסור לביביסטים(ה, והלומפן פרולטריון )הכת המשיחית שלהם
 ו יושבים )סליחה אם נסחפתי(.חנאנ

 . 1.1.25-יחול בדכני בקשר לביטוח הדירות, שמביא מידע ע קורן –עוד בעלון ו
ת רשימה על . מצורפ 23בגיל  חנה סנשהצעירה   הצנחניתביריה שנה הוצאה להורג  80לפני 

אישיותה, תרומתה ושיריה, שהיו לנכס צאן ברזל בתרבות הישראלית; ספורט ומלחמה לא הולכים  
  נועם כץהכדורעף של מטה אשר, בהנהגתו של קבוצת  –על אף הקשיים ויחד, אבל בכל זאת, 

 ;  וההנהלה, מצליחים להתאמן בין האזעקות וגם לנצח. מצורף מידע בנושא
בה והתיכון ללימודים פרונטליים, מצורף  תלמידי החטי  התנגדו לחזרתהורים ברחבי המועצה 

 יו!!!כבר עכש  ,המלחמה סיוטוסיום   החטופיםחזרת הל  -ייחולים וב מידע בנושא.

 ,שבת שלום
 מוכה

  )לפי סדר העמודים( -מה קורה
 פרטי  ביטוח דירות  3
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 ברכת החלמה מלאה שלוחה לכל חולינו.

 

 

 לחיילינו, באשר הם, שלוחה ברכת שלום ושלווה.
 שובו הביתה בשלום.
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 קורן /ביטוח דירות פרטי לחברי עין המפרץ
 

נכנס השיוך לתוקף, כפועל יוצא מכך, לא ניתן להמשיך ולבטח את דירות   2024בינואר  
וכל חבר נדרש   ,כחלק מפוליסת הביטוח הקלוקטיבית של הקיבוץ החברים/יורשים המשויכות

 להסדיר ביטוח לדירתו. 
יועצי הביטוח שלנו ערכו סקר שוק, נעשה שיתוף    .בחודשים האחרונים עסקנו רבות בנושא

הוחלט על   -  ולאחר מכן גם בקלפי  - בשיחה  אשר עסקו בנושא. ציבור ושתי שיחות קיבוץ
כי   במקביל הודיעה חברת הביטוח העברת האחריות הביטוחית מבנה+תכולה לידי החברים.

 . 1.1.2025תפסיק לבטח את דירות החברים תחת רכוש המשק החל מתאריך  
הינה ביטוח    בהמשך לסקר השוק, הוחלט כי חברת הביטוח עמה יתקשר הקיבוץ לנושא זה

מההתקשרות נקבע כי הקיבוץ ישלם לחברת הביטוח באופן מרוכז ויחייב את   כחלק .חקלאי
הקרוב חברת הביטוח תשלח לחברי הקיבוץ הצעות מחיר    החברים בתקציבם. במהלך השבוע

ובהתאם לגבולות   –הארנונה    לפוליסות הביטוח על פי גדלי הבתים שהתקבלו ממדידות
 הינם:  המינימליים  אחריות הביטוח שהתקבלו באסיפת הקיבוץ. נזכיר כי גבולות האחריות 

 ₪ לבית  160,000 – ביטוח תכולה  .1
 ₪ למ"ר 8500 –ערך כינון   .2
 ₪  2,000,000 –צד ג'   .3

אנו מזמינים את חברי הקיבוץ לעבור בעיון על הצעת הביטוח, ולבדוק כי גודל הדירה  
תואם את גודל הבית. חברים אשר חסר להם גודל הבית ממדידות   שהועבר לביטוח חקלאי אכן

 לדייק נתון זה.  יש  –הארנונה, הועברה הערכה. במידת הצורך  
יגיעו נציגים של ביטוח חקלאי להיפגש עם החברים    26-27.11+   19-20.11בתאריכים 

המעוניינים להיפגש יירשמו   שאלות ולהסביר על הצעת הפוליסה. המעוניינים בכך, לענות על
 בוואטסאפ לבר. 

חברים שאינם    .לא נדרש להיפגש על מנת להסדיר את הביטוח -  חשוב להדגיש
מוזמנים להתקשר ישירות עם ביטוח חקלאי לשאלות,   עוניינים/נזקקים לפגישה פרונטלית מ

 . לקבלת הצעת מחיר ו/או לאישור הפוליסה
 .08:00-16:00* בין השעות 8654בטלפון   להיות בקשר עם ביטוח חקלאיניתן 

נזכיר כי המעוניינים לבטח את דירתם בחברה אחרת מוזמנים לעשות זאת, אך מחויבים  
שהתקבלו באסיפת הקיבוץ המצוינים מעלה, ולהעביר אישור עריכת   לעמוד בגבולות האחריות

 insurance@ein.co.il  ביטוח לחגית, אחראית הביטוח, במייל
 
 

 
 

 

  

 בית עין המפרץ אבל

 נותשל חבר העם לכת

 ז"ל עדית אופיר

 12.11.2024בתאריך 

 י"א חשוון תשפ"ה

 תנחומים למשפחה

 ברוך היהי זכר
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התייחסות הנהלת הקהילה להצבת מיגוניות בסביבת בתי  
 החברים 

 
בסביבת   / ממ"דים  מיגוניותהצבת להתייחסה  הנהלת קהילה   ,31.10.2024בישיבתה מיום  

   .בתי החברים
רואים וחשים את בקשות החברים להצבת / בניית מיגון בביתם עקב   חברי ההנהלה

 מ"ר.  9על פי הכללים ניתן לבנות בהוראת שעה בלבד ממ"ד בגודל  , אשרהמלחמה
הנהלת הקהילה מסמיכה את ו. תכנון לאפשר הצבת מיגון פרטי בגבולות  הוחלט:  

יודגש כי יש לקבל אישור ועדת תכנון טרם   המותרים, ובהתייחס לשכנים ולתשתיות אחרות.
ו. תכנון תעביר את הקריטריונים לכל מי שמבקש   הצבת / בניית המיגונית / מבנה ממוגן אחר.

 להציב מרחב מוגן בתחום מגרשו. 
 בברכה, 
 הנהלת הקהילה 

 
 
 

 תודות    

 תושבי עין המפרץ היקרים! 
בשם סיירת גולני והצוות במיוחד, אני רוצה להודות לכם מקרב לב על 

זה נותן לנו כוחות  היחס החם, הדאגה והעזרה המדהימה שלכם בימים אלו.
 שהיא להביא שקט וביטחון לצפון!  ,אדירים להמשיך במשימה שלנו
תודה שאתם נותנים לי להרגיש הכי בבית  -בנימה אישית ארצה לומר 

 אני מעריך את זה מאוד! ,בעולם
 תודה לכולכם 

 תומר סנפיר, בן זוג של שקד רז.
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 גלית /משולחן מש"א
 

 מעט עדכונים משולחן מש"א:  חברים שלום,

 תהליך בחירת מנהל קהילה:  .1

שבועות עובד במרץ. הצוות נפגש לפעמים פעמיים בשבוע   5-צוות האיתור שנבחר לפני כ
כדי לנסות ולקדם את התהליך כמה שיותר מהר. יחד עם זאת, יש לקחת בחשבון  

בחירת מנהל/ת קהילה לוקח זמן. הצוות ביצע כבר מספר ראיונות עם  שתהליך 
 ובקרוב יגיש את המלצותיו להנהלת הקהילה ולקיבוץ.  ,מועמדים

 רכז ועדת אבלות:  .2

לקחו על עצמם את  טבצ'ניק  יניב וכרמלהודיע על סיום תפקידו כרכז ו. אבלות.   קובי
והחלו כבר לערוך חפיפה עם קובי ולרענן את הנהלים. בהזדמנות זו רציתי   ,תפקידה

להודות לקובי על שנים של עבודה מסורה ואכפתית בתחום לא פשוט זה, אותו עשית  
 בהצלחה באתגרים שבדרך.  -  בצורה טובה ורגישה. ליניב וכרמל

   :אחראי פנסיה .3

בתחום הפנסיה   להמשיך ולתפעל את החלק המקצועי עופרמקשה  יועדת הפנסיה ב 
ויכנס כבר החודש    ,הסכיםעופר בקיבוץ. לעופר יש זכרון ארגוני גדול והרבה ידע ונסיון.  

 )נובמבר( לתפקיד חשוב זה.  
סדנא לבניית תוכנית   .4

עבודה למנהלים בענפי  
 : הקהילה

השבוע התקיים המפגש  
הרביעי והמסכם בסדנא  

ענפי  תחומים בלמנהלי 
הקהילה, שמטרתה הייתה  

 ,בתחומו לאמוד, כל אחד 
את היעדים שלו לשנה  

. לאחר למידת  הקרובה
עומק של תכנים כגון איזה  
סוג מנהל אני, מה חשוב לי  

  תוכנית עבודה בענף שלי, איזה תחומים אני רוצה לקדם ועוד, צללנו לבניית   להוביל
. את  2025והיא תשמש אבן היסוד לבניית תקציב    ,שפניה כבר לשנה הבאה מעשית,

שנתן גם הרבה מקום לאוורור רגשות ולחיבורים בין  הסדנא הנחה מנחה חיצוני, 
 המנהלים בתקופה טעונה זו. 

 לימים שקטים ורגועים יותר, גלית 

 
 
 
 
 

  

 אנו משתתפים בצערו של

 הילה עומר()בעלה של  עידן יונסי

 עם לכתו של אביו

 שלמה יונסי

 שלא תדע עוד צער

 מכל בית עין המפרץ

 אנו משתתפים בצערה של

 יעל קראוסהר

 עם לכתו של אחיה

 נמרוד גורן

 עוד צער ישלא תדע

 מכל בית עין המפרץ
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 זוכרים? מה ואיך התנהגנו במלחמת לבנון השניה 
המערכת מגישה מדור ארכיוני מורחב, תזכורת לתקופה הקודמת בה חווינו   –לרגל המלחמה  

 אזעקות ונפילות מדי יום ביומו. 
 

 מוכה  /משאל טלפוני זריז מהנעשה בענפי המשק

 מדגה
המדגה בשליטה מלאה, החבר'ה קמים בבוקר, שותים את הקפה בשלווה וברגיעה   -  חיים

 ויוצאים לשטח כמו כל יום נורמאלי כמו כל שבוע, כמו כל השנה.
 הייתה באזור שלכם נפילה?  -
דילג מעלינו )למזלנו( ואנחנו לא בסטטיסטיקה. גם המשלוחים יוצאים כרגיל   שום כלום. הכל -

 ובזמן ותרד לי מהאוזן אני צריך לעבוד.
 

 להתמש

שיצאו   ,אנחנו עובדות כרגיל שומרות על היש ומחכות בכיליון עיניים לבעלי נשמה יתרה -יפעת 
ולעשות טוב על הלב.   שאצלנו ת את הנפש עם היופינוֹה  ל  ת ו  נוֹה  קצת מהמקלטים ויבואו ל  
כך מרחב  -באמת לא נעים, אין לנו כל -מה קורה כשיש אזעקה? -בינתיים הם מעטים מאד. 

מאוד   מכירות חלשותמוגן וקצת יותר קשה כאשר באותו זמן יש לנו לקוח/ה במשתלה. בסה"כ 
 ומחכים להפסקת האש ולהתאוששות השוק. 

 

 שלחין יע"ן 
מהתוצרת כבר שיווקנו, אבל   60%יש לנו דאגה גדולה מאד עם שיווק האבטיחים. אמנם   - גיל
קב המצב, לשווק אבטיחים שהם בעצם לא מזון בסיסי  נחנו נתקלים בקשיים גדולים מאד, עא

וקונים אותם לשם הכיף וההנאה. בימים אלה אין לציבור הקונים מצב רוח למוצר זה וזה  
פסד קשה שלנו.  מכר יהיה היומה שלא י ,מלחיץ, כי אין לנו פטנט לשימור אבטיח )בינתיים(

מים נתחיל  ביתר הגידולים אין בעיה. סיימנו את קטיף התירס המתוק לתעשייה. בעוד כמה י
. אנחנו מקווים שפגיעת הקטיושה במחסן המוצרים המוגמרים של  בקטיף העגבניות למילוז 

 לא תעכב את אולם הייצור ונעביר את זה בשלום.  מילוז
עדרויות של עובדים  י אחרי עיכוב קצר מתנהלת כרגיל. וכמובן בגלל המצב, יש ה -  ההשקיה

עקב התחייבויות למשפחה, לילדים ויציאה מאיזור הקטיושות לתקופות רגיעה. בסה"כ  
 העבודה לא נפגעת ונקווה לטוב בגידולים האחרים.

 

 רפת
ברפת, על אף המצב הבטחוני השגרה די חוגגת. אבל זו שגרה שנעזרת בצוות נאמן. קודם  " - זיו
רי הסביבה ממשיכים להגיע לעבודה. סטודנטים  בדים השכירים מכפוהע עלי לציין שכל כל 
בהרגשת שליחות. גם  ווהתייצבו בשמחה    ,מני הרפת התגייסו גם כן למאמץ המלחמתיאונ

  מייצרים ומשווקיםוכך אנחנו  ,המוסדניקים הצעירים שלנו תרמו את מיטבם לשגרת העבודה
וכל ליטר נקלט ומעובד. להפתעתנו, מחלקת השיווק של שטראוס   , חלב למחלבות שטראוס

  שאין לנו הגבלה בשיווק החלב  מבטיחוזה   , משווקת באחוזים גבוהים יותר מהרגילמייצרת ו
 . בתקופה מיוחדת זו

גם יתר פעילויות הרפת מתפקדות, שום דבר לא נעצר, אולי יש האטה אבל היא איננה קריטית.  
והן מגיעות כדרכן למכון   , הפרות לא מתרשמות )כך עושה רושם( מהקטיושות ומהאזעקות
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למכון החדש שמתקדם גם הוא, על אף    ,עם הצוות ,החליבה הישן, נותנות את החלב ומחכות
 המצב הביטחוני. 

לצערנו היו פגיעות ברפת של עמיר, סער ורפת של מושבניק במצפה )קרוב לטבריה( נאחל להם  
 . "התאוששות מהירה ושלא נדע יותר מהצרות האלה

 

 עטיפית 
כל בעלי התפקידים לקחו על עצמם את האחריות    ,"קודם כל יש הרבה עבודה -נחמה  

וממשיכים לתפקד ביתר מאמץ וכמובן במלא האחריות. אני רוצה לציין שאנחנו כרגע בתקופת  
וגם תושבים   ,הכנת יומני תשס"ז ויש הרבה עבודה. בזכות המתנדבים הרבים שהם חברי קיבוץ

שהתגייסו לדגל הן בעזרת משאבי אנוש והן ביוזמה אישית, אנחנו מצליחים להדביק את  
המכסות שלקחנו על עצמנו. עם תחילת נפילת הקטיושות חלק מהעובדים השכירים לא הגיעו  
לעבודה וגם מספר חברים שלנו, שנבהלו בצדק. אולם שוב, מחמם את הלב ומרגש לראות את  

 מתנדבים והעזרה הענקית שלהם בהשלמת מכסות ההזמנות. ההיענות של ה
בערב לפי   6:00או  5:00בעטיפות למצעים העבודה במלא היקפה והמכונות עובדות עד גם 

ת הטובות שהתייצבו  לכולם איכפת וכולם נרתמים ובאמת תודה רבה לנשמו  ,בקיצור הצורך.
 נו. אצלנו ולעזרת 

 

 מטעים
: לא קורה אצלנו שום דבר מיוחד, שום שינוי לא מתחולל והעניינים ממשיכים כרגיל  עזרא

, כולם מגיעים  8למזלנו ושמחתנו. כל העובדים ממשיכים בשגרה, חוץ מדרור גלייזר שקיבל צו 
 והעבודה זורמת; מרססים, משקים, מטפלים בעצים וגם החל קטיף הליצ'י. 

העובדים בתאילנדים שלנו לא נבהלו מהמלחמה שלנו והחליטו להישאר, לאחר שהוסבר להם  
בדיוק מה קורה, מה זכויותיהם, מה האפשרויות שלרשותם וגם האפשרות לעזוב ולחזור  

עובדה חשובה להמשך    -הביתה )עקב המצב(, הם ממשיכים בעבודה ובשגרת חייהם איתנו 
 ם. השגרה שלנו. תודה להם על החלטת

אנחנו קרובים לאזור נפילת הטילים ומסביבנו היו נפילות, אבל שטח המטעים לא נפגע. צפונית  
לנו, לא רחוק מאתנו, בחווה הניסיונית הממשלתית נפלה קטיושה ליד צריף העבודה של  

המפרץ בעבר(, אולם איש לא נפגע. זה קרה בשעות שאחרי  - גבריאל )מקב' "זית" וחבר עין
 ו שנהיה מחוץ לתחום הנפילות ושהמלחמה תסתיים במהרה.העבודה. נאחל לעצמנ 

 
 קומונה

"אנחנו מלאות התפעלות מרוח ההתנדבות. מיד עם פרוץ המלחמה חלק מעובדות הקומונה  
)עקב אילוצים קיומיים( לא יכלו להגיע לעבודה, וכך נשארנו מעטות מדי מול הרבה עבודה.  

פנינו למש"א והזמנו מתנדבים/ות לבוא לעזור לנו. מתברר שרוח ההתנדבות לא פסה בקרבינו  
מכל מי שהתפנתה ויכלה להגיע. לא נפרסם שמות, שמא נשכח מי שהיא,   וקיבלנו עזרה מסיבית

אבל ההתנדבות הייתה מדהימה וכמובן יעילה, כפי שאתם רואים )מי שמגיע לקחת כביסה  
 נקייה( כל מה שמגיע אלינו מחדר התגמיר, ממוין ומגיע לתאים המיועדים. 

ובהזדמנות זו אנחנו רוצות להודות, תוך התרגשות, לכל מי שנרתמה לעזור לנו ולכל מי  
שתיתרם לעזור בעתיד, עד סיום המצב הנוכחי, סה"כ נותן הרגשה טובה שאנשים מרגישים  

 שזה שלהם והשותפות מגיע לביטוי מלא וזה מאוד מרגש. 

 .ושלא נזדקק לזה במהרה ,לכל המתנדבות התודה, תודה ושוב תוד
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 איציק כץ /דמכתב גלוי לידידי אחמדיניג'א
ונוסכות בי בטחון קיומי  אני כותב לך בשוכבי שפוף מתחת לשולחן שרגליו עבות מאד  

רוגין  יבסיסי. המוזה הפרטית שלי מסתכלת עלי בבוז קל תוך שהיא משחקת במחשב, לס 
בקלפים ובמשחקי ירייה שונים. אין מה לעשות, לבחורה יש דרגה צבאית בכירה ממני ומכאן  

בעוד שאני הייתי הטר"ש הכי   ,הזלזול. בזמנו חברי העריצו אותי על העובדה שתפסתי קצינה
ותיק בצה"ל. עם מבטי הזלזול שלה אני עוד מסוגל להתמודד אבל החתולה שלנו דניאלה  

רובצת על השולחן מעלי ולא מזיזה אפילו זנב ולא חשוב כמה אזעקות נשמעות. רחם על גאוותי  
 הפגועה.  

אני כותב לך אישית, כי ידוע לנו שאתה הוא שמושך בחוטים. יכולתי לנסות ולפגוע  
בגאוותך ולנסות ולרמוז על גובה העקבים שאתה חייב לנעול כדי להגיע בקושי לשפתי אישתך,  

.  ?(האם חשבת פעם לגשת לקוסמטיקאית לעצב גבות)או גבותיך המחוברות והמזרות אימה 
והעיקר אנחנו זוכים בהם לכינוי "השטן   ,דווקא את הנאומים שלך אני מחבב כי הם רהוטים

 חס אלינו כלל. יבלעדיך איש לא היה מתי. הקטן"
אלף סליחות על מה שכתבתי עד עכשיו, לא התכוונתי לפגוע בך אישית כמו שנוהגת  

אולי כל הסכסוך בינינו התחיל   ,רק עסקים. במחשבה שניה ,לומר, זה ממש לא אישי  ההמאפי
ולפי עדויות מהימנות גם טיפש. עוד בפרס בימיו    ,ניא שכמובן היה איר ,עוד בימי אחשוורוש

ניסו לגייס מספר לא מבוטל של בתולות, על מנת להתחרות על התואר "מיס פרס" כשהפרס  
למנצחת היה אחשוורוש עצמו. יש להניח שאחשוורוש לא היה הרבה יותר נאה ממך כך  

  .צע הבתולי היה גבוה מאד באותם ימים, לא היו הרבה קופצות על המציאהישלמרות שהה 
 ויתרה על המציאה.   ,שהכירה את הסחורה יותר טוב מכולם ,אפילו ושתי עצמה

הפלונטר הוא עתיק יומין בינינו, שלא לדבר על ההיצע הבתולי בימינו,   , כפי שאתה רואה
והיתה לה גם   ,הי פי הלמרות שאסתר עצמה לא הייתה יפ  , אין סיכוי שנצליח לרצות אותך

מערכת יחסים מחשידה מאד עם הדוד שלה. הוטל איפול כבד במגילה על הימים שבהם גדלה  
בביתו. כידוע לך, גם אצלנו מתנהלת חקירה נגד פרסי בכיר על הטרדה מינית, כנראה שזה  

   ?אבל מה עשתה לך לבנון ,שלך י ההיסטורבגנים. עליך להבין שאנחנו חשים את הזעם 
מדינה מסכנה, שגם בלי הצרות שאתה ממיט עליה בקושי מסתדרת עם עצמה. הנוצרים  

  ,שונאים את הסונים שהם עצמם ממש לא מחבבים את השיעים כשדרוזים מסתייגים מכולם
כשמיס לבנון פגשה את מיס    ,מבלי שהזכרתי את הדתות והמיעוטים האחרים. דווקא בימינו

כי    ,ישראל בתחרות מיס יוניברס ונעשו סחבקיות. סביר שהתנחמו האחת על כתפי השניה
נסה להתעסק עם פקיסטן או   ,שתיהן לא עלו לשלב הסופי של התחרות. עזוב אותנו לנפשנו

 אתה כזה קטנוני.   ?למה אנחנו, כל זה רק בגלל שדפקנו את אחשוורוש  .דגסטן
או מעלי מדברים על הפסקת אש, אשרי המאמין. שנינו   אני כותב לך עכשיו, כשמסביבי

יודעים שעד שלא תמחה את חרפת אחשוורוש לא תרפה מאיתנו. דע לך שהחיזבאללה צוחקים  
אבל למעשה הם הם המובילים. החיזבאללה   ,ממך מאחורי הגב. לכאורה אתה מגבה אותם

שאין סיכוי שתוכל לבצע תחרות מיס פרס נוספת כי הצע הבתולות בימינו   ,יודעים את האמת
מאד חלש והם יודעים זאת, שלא לדבר על העובדה המצערת שכנראה אף אחת מהן לא תשים  

 עליך קצוץ.   
אז תענה לי במכתב חוזר, לכשהדואר הנע יתחיל לעבוד, כי מאד לא נוחה לי התנוחה הזאת  

 מתחת לשולחן. 
 איציק כץ   - ידידך משכבר הימים 

 ? נ.ב. שמת לב שפרסית מדברים במבטא הונגרי וצוחקים רק מההונגרים על המבטא שלהם
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 מסימני התקופה
מח' התשתיות יצרה מסתור באדמה  .1

סמוך לכביש העוקף, כך שבמידה ויש  
אזעקה הצועדים הספורטיביים יוכלו  

 . להתגונן
וזה    "זה לא כל כך נעים לראות גן סגור..." .2

לא נעים בכלל לראות חדר אוכל נטוש  
ב, בימים בהן התקבלה הנחיה לא ועצו

 לסעוד בחדר האוכל.

 
 
 
 

  

 עדכון ממרפאת השיניים

לאחרונה דיווחנו על חתימת הסכם עם כללית סמייל עבור טיפולי שיניים 
לילדים. לאחר בחינה מעמיקה של ההסדר, החלטנו שלא להצטרף אליו. החלטה 

 זו התקבלה משיקולים מקצועיים עליהם איננו מוכנים להתפשר.
החל מחודש נובמבר, רופאת הילדים תשוב לעבוד במתכונת שהייתה נהוגה 

הסבסוד לילדים/תושבים של חברי הקיבוץ, ימשיך כמו שהיה  עד כה במרפאה.
 עד כה.

, בתקופה זו של אזעקות, לא ניתן לשלב גז צחוק בטיפולים - לתשומת לבכם
 זאת בהתאם להנחיות משרד הבריאות.

הורים המעוניינים בטיפולי שיניים מסובסדים של קופת החולים, יוכלו 
 לקבלם במרפאות כללית בקריון או בעכו.

נשמח לראותכם במרפאה ונשמח להמשיך להעניק לכם את הטיפול המסור 
 והמקצועי ביותר.

 שקט ושלווה,בברכת 
 צוות המרפאה
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 בטווח האש 04אזור חיוג 
משחקי קבוצת הכדורעף של הפועל מטה אשר/עכו נדחו בשל המצב בצפון. האולם הביתי  

"נעמן" נסגר ונפילות רקטות באולם בבית העמק, לשם נשלחו להתאמן, שיבשו גם את האימונים  
 .במיקום החדש 

 פורסם בעיתון "זמן קיבוץ", מאת יואב ויכסלפיש. 
 

סגנית אלופת המדינה הנוכחית ובעבר   היא קבוצת הכדורעף של הפועל מטה אשר/עכו 
באוקטובר, אבל   22פעמים. העונה החלה במועד שנקבע מראש,  16אלופה )בגלגוליה השונים( 

משחקיה נדחו בשל המצב בצפון. האולם הביתי נעמן נסגר לפני מספר שבועות בגלל הנחיות  
ממ"ד קרוב, אבל   פיקוד העורף, ושחקנים נאלצו לעבור להתאמן באולם בבית העמק, שבו יש

המועדון הצליח לארגן לשחקני   נפילת רקטות בקיבוץ שיבשה גם את האימונים במיקום החדש.
את משחקיה בליגת    בנובמבר הקבוצה החלה  5-, וב מחלקת הנוער מחנה אימונים בשדות ים

ניצחה מטה אשר את    בנובמבר  12-ב . 3-0, כשניצחה את הפועל אריות ירושלים העל לגברים
 .  3-1משחק ביתי ב  מכבי הוד השרון

״המעבר מנעמן לבית העמק מקשה עלינו בשל הצורך בארגון הסעות לשחקנים, שרגילים  
מעין המפרץ. "גם   נועם כץלהגיע לאימונים באופניים מהמגורים בכפר מסריק" אומר המאמן  

אין אפשרות להתאמן עם משקולות בקאנטרי של עברון. למרות זאת הצלחנו להביא שחקנים  
רוסיה )המנחית יבגני באנוב( וקולומביה   ,זרים חדשים מברזיל )הקבלן כריס אוליבייה(

. הסברנו להם שרוב הרקטות  הזרים התרגלו למקלט בכפר מסריק  .)המצליב וילי ברמודז(
מתפוצצות באוויר". הסגל הישראלי כולל בין היתר את החוסם אנוש שטיפט )איילון( בנו של  
ראש כיתת הכוננות בקיבוץ, הקפטן המוסר נועם אריאל, וכן את החוסם אלכס קוחטין בעונה  

 חמישית בקבוצה. 
 ?אם לא יאשרו את נעמן, הפתרון עשוי להיות החלפת ביתיות לאורך כל הסיבוב הראשון
״כנראה שכן, וזה הרע במיעוטו. הקבוצה שלנו מביאה הכי הרבה צופים בליגה למשחקי  

בית ומרכזת סביבה קהילה של אוהדים נאמנים מקיבוצים ומושבים. משחק בנעמן לעיני אולם  
 .ריק, בגלל הנחיות פיקוד העורף, נראה לי חסר טעם״

העונה הקודמת, בה סיימתם ראשונים בליגה אבל הפסדתם בגמר הפלייאוף למכבי ת"א, 
 ?לא הושפעה מהמלחמה 

״אירחנו כרגיל בנעמן  
והשגנו מה שהשגנו.  

הבעיה החלה עם פתיחת 
החזית בלבנון בסוף  

ספטמבר. זו בעיה לא רק 
שלנו, אלא גם של עילבון 
וקרית אתא, ויש תחושה 

נמצא   04שאזור חיוג 
בטווח האש, ויתר  
הקבוצות )העונה  

משחקות עשר בליגת  
העל( נהנות מיתרון  
  .ספורטיבי לא הוגן״
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 ניצחון חוץ אדיר למטה אשר/עכו על הוד השרון 
 מתוך אתר איגוד הכדורעף

כשחמישה משחקים במסגרת המחזור   ,12.11-ביום שלישי ה ערב עשיר בכדורעף התקיים 
הרביעי של ליגת העל לגברים סיפקו דרמה והפתעות. במוקד הערב, הפועל מטה אשר/עכו  

על מכבי מוסינזון הוד השרון באולם גדוש, כשהקבוצה מהצפון   1:3רשמה ניצחון חוץ מרשים 
 נק'(.   20ז )נק'( ונוניי  21התאוששה מפתיחה חלשה והציגה כדורעף איכותי בהובלת באנוב )

המשחק המרכזי של המחזור הבטיח מאבק מרתק ואף קיים, לעיני אולם גדוש בצופים   
בתמיכת הקהל החם הצליחה הקבוצה המקומית לשלוט   .שהרעישו עולמות בהוד השרון

עבורה זה היה בסך הכל המשחק השני  ש במערכה הראשונה ולנצח בה. אלא שמטה אשר /עכו, 
עזר למטה    ,שנכנס לאט לאט למשחק , באנוב  .העונה, התעוררה במערכה השניה וניצחה אותה

במערכה השלישית, הוד השרון מחקה את היתרון והגיעה   14:19אשר/עכו להגיע ליתרון  
במאמץ אחרון הקבוצה מהצפון הצליחה לנצח את המערכה השלישית. המערכה  ו לשוויון, 

שניצחה אותה ואת   ,ממטה אשר/עכו נועם כץהרביעית כבר היתה בשליטת הקבוצה של  
 .המשחק כולו

לפני שאני אדבר על המשחק אומר  " :נועם אריאל ממטה אשר/עכו אמר בסיום המשחק
היה לנו שבועות מאוד    .שאנחנו פה קבוצה שמייצגת ציבור מפונה, ציבור שנמצא במלחמה

זה מדהים מבחינתנו לבוא ולייצג ככה באהבה. לגבי   .קשים, חיילים שנהרגו, ילדים שנהרגו
המשחק עצמו, אני חושב שפתחנו די חלש, קצת בשוק, אפשר להגיד שהוד השרון הצליחו  

להביא באמת קהל מדהים, פעם ראשונה שאני משחק פה ובאמת נהנה מהמשחק, מהקהל,  
את אמצע המערכה  מהאווירה, אז זה לזכותם. אני חושב שהצלחנו להתעורר יחסית מהר לקר

לקחת   -למרות שלא שיחקנו מדהים, הצלחנו לקחת את הנקודות הארוכות    .השנייה, והתעלנו
 ."נלחמנו עם הלבהרבה כדורים בהגנה, ו 

אני גאה בשחקנים ובהנהלה שלנו על איך  : " 5בראיון לערוץ  נועם כץבסיום המשחק אמר 
האזור שלנו חווה   שאנחנו מתמודדים עם המצב כקבוצה, אבל זה לא מקור לשמחה יותר מדי.

  ,סיוון שדהואת  עידו בן צביאת  -חשוב להזכיר שני חבר'ה צעירים שלנו   . מכות מאוד קשות
שנהרגו במלחמה הארורה הזו. האזור שלנו חווה תקופה מאוד קשה. אני רוצה להגיד את דעתי  

 זה לא שמאל ולא ימין, אבל גם מלחמה הכי מוצדקת צריך לדעת מתי לסיים.  -
במרחק של שעה מפה יש הורים שמפחדים לשלוח את הילדים לבית הספר, וחקלאים  
  שמפחדים לצאת לשדות. צריך לקחת את זה בחשבון. הקבוצה שלנו זה אירוע מאוד שולי,

 אבל האבל שיש לנו באזור הוא קשה מנשוא".  אנחנו שמחים על הניצחון,

 ( 25:16, 25:23, 25:21,  23:25) 3:1הפועל גליל מטה אשר/עכו   –מכבי מוסינזון הוד השרון  
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 הקול ההורי במלחמה 
מאז תחילת המערכה בלבנון למדו ילדי חטיבת הביניים והתיכון בזום. השבוע נעשה מהלך של  

ג'ין ועוד.  -בבי"ס גוונים, במחנה סנט –חזרה חלקית ללימודים פרונטליים במתחמי למידה שונים 
הורים רבים מיישובי המועצה התנגדו למהלך, שכלל נסיעות של תלמידים וחשיפתם לסכנת 

 הרקטות. אנו מביאים קולות מתוך קבוצת וואטסאפ של הורי המועצה:
 

 דיון טרם החזרה ללימודים: 

מנסים לעשות מאיתנו שפני ניסיונות, לא מתקבל על הדעת שנשים את ילדינו ביד הגורל,  
 רולטה יש רק בקזינו הילדים שלנו הם לא קוביות מזל!!! 

 
והמצב הנתון )טילים ממשיכים    כל עוד פיקוד העורף אינו מאפשר הסעות מכלל הישובים

רק ככה הם יבינו שהמתווה הזה לא   פשוט לא שולחים את הילדים!!, להיות משוגרים( ממשיך 
ישים ולא יכול להתקיים במצב הבטחוני  

 נקודה. ,  הנתון
 

לשלוח תלמידי יסודי    תשבסער היתה התנגדו
ואחרי שבוע של הצבעה ברגליים  , לבית הספר
אומרת בעצם  . מורים לקיבוץ  5מחר נשלחו 

שהפעלת לחץ במבחן המציאות כן מוכיחה  
 . את עצמה

 
לא רק שזה סכנת נפשות המתווה ההזוי הזה,  

לא רק תחושת הפקרה מצד מקבלי  
ההחלטות, יש פה משהו מאוד לא חינוכי, מי  

לשלוח מחר נותן יד להפקרה, ומשדר  שנוח לו 
לילד שלו שזה בסדר מצב שבו חלק מהילדים  

נשארים מאחור בזמן שחבריהם נהנים  
איפה הסולידריות? איפה כתף אל   משיגרה.

כתף במשבר הזה, איזו מן דוגמא אתם  
 נותנים לילדים? 

 
אם לא   ,"רגע - אומר לעצמי  .וניםא מין חוסר   ,אני מניח שיש לא מעט הורים שמרגישים כמוני

חברים   אשלח את הבת שלי אז היא תפסיד חומר ולא תוכל להשלים אותו, מה אני עושה לה?
 אני ואשתי מבינים שזאת ההחלטה הנכונה.   ,יחד עם זאת  שלה יהיו בבית ספר והיא לא?

אני רוצה לחזק את כל מי שמרגיש כמוני ולאמר לו או לה, אתם עושים את הדבר הנכון  
 נקודה!! אין כאן מקום להתלבטויות, כי טעות במקרה זה יכולה לגרום לאסון. 

 . ית נוכל להצליחת כי רק אם נעמוד איתן מול החלטה שערוריי ,מחבק אתכם
 

 . 2אני חושבת שאסור לנו לנרמל את המצב , אסור לנו לתת למדינה להפוך אותנו לעוטף 
 

תלמידי   16מתוך   14אמרו שלא שולחות. בסער  33משפחות,  40- מתוך כ  -נכון לעכשיו ביחיעם 
 . הודיעו שלא הולכיםי' 
 

כתבה אם במועצה לראש המועצה משה 
 דוידוביץ', לאחר הלווייתו של סיוון שדה ז"ל
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 יום א' 

 אזעקות במרחב נהריה, בדיוק בזמן ההסעות 
 

המורים לא צריכים לעבוד  . לפי הודעת המועצה הם צריכים להעביר את השיעורים גם בזום
שבזום וצריך  כפול... מורה בזום במקביל לכיתה יש לזה המון קשיים. בטח לא יכול לשמוע מי 

שדרך אגב היתה   ,אנחנו כהורים לקחנו החלטה אי אפשר לפצל מורה למיליון. ,הסבר וכדומה
לא  ו  ,כשחייבו את התו הירוק המזעזע הזה. היינו קומץ של הורים שלא מחסנים ,גם בקורונה

 לא על חשבון הילדים.  שולחים לבית הספר! גם אם זה כמה ימים או שבועות.
 

, חזרו מתוסכלים מבית  'הילדים שלי כיתה ט   -אני אשתף קצת מחוויות הילדים שבגוונים 
הספר: יושבים בכיסאות של ילדים בכיתה ג והשולחנות נמוכים בטירוף, בשביל לכתוב צריך  

כיתות ביחד בכיתה    3להתכופף, וכבר יש לנו כאבי גב. גם כמעט אף אחד לא מגיע, אנחנו 
 שיעורים שזה רק שעתיים וחצי.  3רק   למדוילדים. וחוץ מזה    17ואנחנו כולה  

 ולא כל המורים ידעו מה צריך ללמד.לצאת החוצה,   התלמידים בקושי יכלו 
אני שלחתי את הילדים לבית הספר כדי לשמור על שפיות ושגרה מסוימת, מי שנלחם בשביל  

לכן צריך לעשות    ,לא לנרמל את המצב אני מכבדת, אבל בעיני זה להילחם בטחנות רוח
מהלימונים לימונדה ואיך שהוא לנצל את  

זאת דעתי,   המצב לטובת הילדים ככל שניתן.
אך אם בית הספר לא יכול לספק את מה  

שצריך כדי שאיכשהו תהיה למידה ואיכשהו  
השגרה תתקיים אז באמת עדיף שילמדו בזום  

 . כל יום ולא ילכו לשום מקום
 

היום בדרך חזרה מהעבודה, בדיוק בשעה של  
החזרה של ההסעות, היתה לי אזעקה ליד  

 כפר מסריק.  
עצרתי את הרכב בצד, התכופפתי ליד  

ירוטים ממש מעלי. מודה    3הבטונדה וראיתי 
שזה אחד הרגעים המפחידים בחיי, לקח לי  

 הרבה זמן להרגע ולהפסיק לרעוד. 
והדבר שכל הזמן עבר לי בראש, זה איך אני  

ד  "שמחה שאני יודעת שהילדה בבית בממ
 ולא בדרכים. 

אני יודעת שיש הורים ששולחים, ואחרי  
שחוויתי את זה באופן אישי, אני ממש  

מפצירה בכם לא לשלוח, הטראומה לילדים  
)עזבו את הסכנה עצמה, שסטטיסטית לא  

 קרה לי כלום( פשוט לא שווה את זה. 
 

 לבסוף

חטיבות ביניים ותיכונים ילמדו באופן מקוון   17.11.24כי החל מיום ראשון  המועצה הודיעה 
 .לאור בקשתם והמלצתם של מנהלי בתי הספר ,בזום
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 חופית קלברג  / תברואה מה
 

  ,ומיכל שילהמתבצעת האכלת חתולים מרוכזת ע"י התברואה   חתולים:האכלת  −
 תודה למיכל.  .שמתנדבת ערב ערב

  פינות אוזניים שלמות, בעל במידה וראיתם חתולים רחוב לא מעוקר, חתולים:עיקור  −
 באופן מרוכז.  לעקר המועצה מגיעה אחת לשנה  אפ לחופית ולעדכן.אטס נא לשלוח וו

  הלוכד יפנה לחופית ויבדוק .אפ לחופיתאטסהתקשרו/שלחו וו  ? נתקלתם בנחש  נחשים: −
 באיזה סוג נחש מדובר, כדי להפעיל שיקול דעת אם מוצדק להזמין לוכד. 

עליכם לפנות למוקד המועצה   במידה ויש בע"ח אותו מצאתם כגורם מפריע, חיות בר: −
ולבקש שיפנו אליכם את הפקח של רשות הטבע והגנים. רק הוא מוסמך לתת תשובות  

 בנושא חיות הבר. 
 
 

 קיפודים ומחלת הסקביאס  -לידיעתכם 
. קיים קשר בין סקביאס להאכלת  סקביאס היא מחלת עור שגורמת אקרית טפילית זעירה

קיפודים נמשכים לנקודות האכלה של חתולי רחוב ואוכלים את מזונם, אף על פי   - חתולים 
שמזון חתולים אינו מתאים להם כלל שכן הוא עשיר מאוד בחלבונים. זמינות המזון המזיק  

וכמותו גורמים גם להתרבות יתר ולצפיפות בקרב אוכלוסיית הקיפודים, באופן מנוגד לטבעם.  
הסימנים   לידי התפשטות מהירה בקרבם של טפילים כגון הסקאביאס.  היתר מביאה צפיפות 

החיצוניים של המחלה מתבטאים בעור יבש )מזכיר במראהו אדמה יבשה( שצבעו אפור. במצב  
 מתקדם של המחלה הקוצים נושרים. קיפוד חולה יתקשה אף לנוע ולאכול.

הפעולה היעילה והפשוטה ביותר שניתן לנקוט כדי לעצור את התפרצות המחלה בקרב  
קיפודים היא להרחיק מקיפודים את מזון החתולים, למשל להעמידו על מדף או על שרפרף. עם  
זאת, קיפודים מסוגלים לטפס על גדרות אבן או על משטחים נמוכים, לכן יש להקפיד שהמזון  

 לקיפוד, למשל בצלחת על מתקן בעל רגליים גבוהות. יהיה במקום שאינו נגיש 

 דפי  -מתוך אתר רשות הטבע והגנים. הביאה לדפוס  
 
 
 
 
 

  

 –תזכורת 

הנחיות 

בעת 

קבלת 

 התרעה
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, מקדם  רן רייז, מנהל אגף התחבורה במשרד להגנת הסביבה
 איסוף אשפה באמצעות משאיות חשמל ידידותיות לסביבה 

איסוף אשפה הוא מטרד עצום של זיהום אוויר ורעש. אף שבישראל כבר החל פיילוט של  
משאיות חשמל שקטות שאינן פולטות גזי חממה, במשרד האנרגיה החליטו לקדם דווקא  

 משאיות הפועלות בגז. אלה אינן תורמות לסביבה ותפעולן יקר. 
  , פורסם בעיתון 'כלכליסט'. שלח לעלון: אמציה.שני אשכנזי מאת 

 
  6במשרד האנרגיה, בראשות שר האנרגיה אלי כהן, הוחלט להקצות  

משאיות לפינוי הפסולת בעיר ירושלים והקמת    מיליון ₪ לצורך רכישת
תשתית תדלוק בגז, במטרה להפחית את זיהום האוויר ולעבור לשימוש  
באנרגיות מתחדשות. אלא שטכנולוגיית התדלוק בגז נחשבת למיושנת  

ומזהמת. בניגוד לכך, משאיות החשמל הן שקטות ולא פולטות גזי  
חד עם קבוצת "דור  חממה. לאחרונה השיק המשרד להגנת הסביבה י

אלון" לראשונה בישראל משאית פסולת חשמלית, שפועלת בחודשים  
האחרונים בתל אביב, חיפה וירושלים על מנת לבחון את ביצועיה בהשוואה למשאיות הפסולת  

 ן נוחל הצלחה. המזהמות והמרעישות. הניסיו
לא ברור מדוע במשרד האנרגיה בוחרים לדחוף לשוק המקומי דווקא משאיות גז. בעשורים   

הקודמים גז נחשב לחלופה לסולר ולדלקים מזהמים ממנו, אך בעשור האחרון התברר שהוא  
מייצר פליטות גבוהות מאלו שפרסמו חברות הגז לאורך שנים. המשך השימוש בגז, מזהירים  

אלא גם לזיהום אוויר. מחקרים נוספים מצאו   –ליטות גזי חממה  החוקרים, לא רק מוביל לפ
בבריאות. בנוסף, משאיות הגז  שרכבי גז טבעי פולטים חומר חלקיקי ותחמוצות חנקן הפוגע 

דורשות תשתיות מורכבות ויקרות, וכך הן עשויות לעכב את המעבר לרכבים חשמליים, ולקבע  
 תשתיות יקרות ומזהמות לאורך שנים. 

בשעה שבמשרד האנרגיה, שאמור להוביל את המעבר לאנרגיה נקיה, העדיפו לתמוך   
טוען כי אפשר היה    רן רייזבתשתיות מזהמות, מנהל אגף התחבורה במשרד להגנת הסביבה 

להימנע מכך: "אנחנו אמרנו שכדאי לעבור למשאיות מאופסות פליטות, אבל כנראה  
שלמשרדים אחרים יש שיקולים אחרים.  

כשמסתכלים על הטכנולוגיה הזמינה הטובה  
יש משאית ראשונה שדור אלון הרכיבו   – ביותר 

עם וולבו בארץ. שוק המשאיות החשמליות צובר  
תאוצה, ולא צריך טכנולוגיות מעבר או ביניים.  
אנחנו מגבשים קול קורא להכנסה של משאיות  

חשמל לארץ, ורואים רמת עניין גבוהה של  
הרשויות. אנחנו מקיים שנראה עשרות משאיות  

 ". 2025-כבר ב ראשונות בעבודה בישראל 
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  נפתלי חןהיסטוריה לדרך/ 
 

 ... לֹא, לֹא רָצִיתִי ... לָמוּת  ...לָמוּת צְעִירָה

ה, מֶשׁ הַחַמָּ י אֶת הַשֶׁ  אָהַבְתִּ

ל זוּג עֵינַיִם,  יר, נִיצוֹץ שֶׁ ִ  הָאוֹר, הַשּׁ

 וְלֹא רָצִיתִי הֶרֶס, מִלְחָמָה.

 לֹא. לֹא רָצִיתִי. 

  בלבד.  23והיא בת  ,שנה הוצאה להורג ביריה בידי כיתת יורים בהונגריה חנה סנש 80לפני 
חנה סנש הפכה לדמות מוכרת ומפורסמת לאחר מותה בזכות שיריה הרבים, בזכות הנתינה  

לכבודה של חנה סנש  . ובזכות האהבה שלה לעם ולארץ , שלה לאחר, ההתנדבות שלה לצבא
 החלטתי להביא כמה ציטוטים מתוך יומנה, מכתביה ושיריה:   

"אינני זוכרת אם סיפרתי כבר שאני ציונית. מלה זו אומרת הרבה מאוד. אומר בקיצור מה  
משמעותה בשבילי: אני מרגישה שעכשיו אני יהודייה בעלת הכרה, ובכל מאודי. אני מתגאה 

ישראל ולהשתתף בבניינה. אני יודעת שיהיה קשה, אבל הכול -ביהדותי ומטרתי לעלות לארץ
   27.10.1938 כדאי."

"קיבלתי, קיבלתי אותו, את הסרטיפיקט )אישור עליה לארץ ישראל(, ואני מלאה שמחה  

אין בי הרגשה אחרת, רק ואושר. אינני יודעת מה לכתוב, אין מלה לומר מה אני מרגישה. 
 –ישראל -אני יודעת: לא הייתי יכולה לחיות אותם החיים של הגולה: ופה בארץ שמחה.
 7.2.1940נהלל  מקומי.

"היה זה שבוע שזיעזע אותי. קם בי איזה רעיון פתאומי שאני צריכה לנסוע להונגריה, להיות  
שם בימים האלה, לתת יד לאירגון עליית נוער ולהביא גם את אמא. ובמידה שידעתי את  

זאת לאפשרי והכרחי, וחשבתי לקום ולעשות. -האבסורד שברעיון זה, הנה הוא נראה לי בכל
 או כלום." –גוף ונפש יחד  –עצמי בחלקים. או את הכול  אינני יכולה לתת את

 קיסריה  8.1.1943

 - "אני מחכה ליום שיקראו לי. אינני יכולה לחשוב על דבר אחר 
י,   קוֹל קָרָא, וְהָלַכְתִּ

י קָרָא הַקּוֹל."  י, כִּ  הָלַכְתִּ

 12.1942קיסריה  

אחד משירה האחרונים אותו כתבה שעות לפני  
 : היה  ,שעברה את הגבול להונגריה, אל מותה

שיר זה מבטא בצורה חזקה אמונות רבות שהיו  
ומבטא את הכוח של היחיד לחולל  , לחנה סנש
בזכות גפרור אחד שנשרף ומדליק גפרור  מהפכות

 נוסף, שמדליק גפרור נוסף, ונוסף ונוסף... 

  -  היא הלכה בגאון בדרכה, למרות שחנה סנש לא רצתה למות צעירה
בהשפעה על האחר, ברצון לעשות טוב, באמונה שהיא תיתן תקווה  

  ,היא הלכה בגאון אל מותה.  לסובבים אותה ולאנשים שתפגוש בגלות
 . מישירה מבט אל כיתת היורים, כששיר ותפילה נובעים מבין שפתיה

 
 יהי זכרה ברוך 

 

ית לֶהָבוֹת. רַף וְהִצִּ ש ְ נִּ פְרוּר שֶׁ רֵי הַגַּ  אַשְׁ

סִתְרֵי לְבָבוֹת. עֲרָה בְּ בָּ הָבָה שֶׁ רֵי הַלֶּ  אַשְׁ

כָבוֹד ידְָּעוּ לַחְדֹּל בְּ בָבוֹת שֶׁ רֵי הַלְּ  אַשְׁ

ית  רַף וְהִצִּ ש ְ נִּ פְרוּר שֶׁ רֵי הַגַּ  לֶהָבוֹת.אַשְׁ

 אֵלִי, אֵלִי

מֵר לְעוֹלָם א יִגָּ לֹּ  שֶׁ

 הַחוֹל וְהַיםָּ,

יִם, ל הַמַּ רוּשׁ שֶׁ  רִשְׁ

מַיִם, ָ רַק הַשּׁ  בְּ

ת הָאָדָם. פִלַּ  תְּ
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 –באך, קורט ושרפנטייה 

 מוזיקה לחג המולד בפסטיבל חג החגים
, שתופיע בכנסיית למקהלת הקיבוץ הארצימוזמנים להאזין 

 עם היצירות: 12:00בשעה  6.12.24תאריך ג'ון בחיפה ב-סנט

 של באך 5אורטוריית חג המולד קנטטה 

 מיסת ליל חג המולד של שרפנטייה

 וסימפוניה לחג המולד של קורט

 יובל בן עוזר –בליווי תזמורת בארוקדה. מנצח 
 054-2620309 –לפרטים נוספים ורכישת כרטיסים: אהוד 

 דירות, רבותיי, דירות
 תזכורת קטנה גדולה: - לצעירים שלנו היקרים

מי שעושה עשה  כל משתחרר בבקשה לעדכן, מתגייס חדש בבקשה לעדכן,כל 
 מי שמתכוון לעזוב או לצאת לחופש ארוך בבקשה לעדכן. מילואים בבקשה לעדכן,

 וכמובן מי שסיים אני אשמח לדעת. ,סטודנטים בבקשה להעביר אלי אישור לימודים
 זה חשוב לי ולכם שנהיה מעודכנים.

 אני פה לכל שאלה ולכל פנייה., תודה רבה
 סימה

 י'-חוג שטח לכיתות ח'

אם אתם אוהבים מרחבים עם נופים עוצרי נשימה, ארוחות על המדורה הן 
זה המקום  –הבילוי המועדף עליכם, והשמיים הם התפאורה המושלמת עבורכם 

 בשבילכם!
החברה להגנת הטבע וחינוך בלתי פורמלי של מטה אשר מציעים חוויות 

י' מכל המועצה! זו -שטח, לינה בטבע וטיולי סופ"ש לנוער משכבות ח'
ההזדמנות שלכם להכיר אנשים חדשים ופינות חמד שאפילו לא ידעתם על 

 קיומן!
טיולים בהדרכת מדריכי החברה להגנת הטבע, עם אבטחה, עזרה  8-נצא ל

 ראשונה, שומר לילה וביטוח, לא כולל מזון.
יעדים: כרמל, מדבר יהודה, כנרת, הר ונחל תבור, עמק המעיינות, תמנע, 

 ועוד...

 לפרטים נא לפנות טלפונית למועצה לטיול. ₪ 200, לפי ₪ 1,600עלות: 
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 . "מזירת הפשע אל זירת חיי"  – במקלטהרצאה  20:00-ב 17/11 ראשוןיום 
, שוטרת בכירה לשעבר, תספר את סיפור חייה  רויטל נריה כהן 

החל    –האישי המפתיע והבלתי נתפס, ותאפשר הצצה למסע חייה 
מנורות האזהרה, השנים בהן חוותה איומים והשפלות, רגעי  

ולשבור שתיקה.   –קבלת ההחלטה הנחושה להסיר את המסכה 
  וגם על שיקום החיים שאחרי והתובנות שאספה בדרך.

  

נגה וחג'בי   –  23/11 שבתיום 
באים לעשות לנו שמח עם  

ועל הדרך להכיר את  שעשועון מוסיקלי סוחף, 
 המשפחות המפונות בקיבוץ. 

יתקיים במקלט ריתמיקה בשבת אחר הצהריים.  המפגש 
 ההרשמה דרך לינק שישלח במקומי/וואצאפ/פייסבוק 

 
 עוד מפגש שירה של   - במקלט רמי 17:00-יום ראשון ב 24/11

 . חבורת הזמר הרב גילאית 
 ! מוזמנים להצטרף ולשיר ביחד ושרים שירים מוכרים ואהובים. כולם מוזמנים

  .דנה רוטמןבהנחיית  

 
קודם רק  בכיתת הרמוניה הישנה מפגש תנועה. אין צורך בנסיון 18:00בימי רביעי ב

 . דנה רוהבהנחיית   ומעלה. 15באהבה לתנועה. מתאים מגילאי 
 

 


